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Bijlagen -

Wij stellen u voor kennis te nemen van:
De beantwoording van de artikel 45 vragen van de fractie van het CDA, Gevolgen stijgende 
energieprijzen voor verenigingen. 

De vragen: 
1.  Zijn er verenigingen in Zwolle bekend die nu al niet rond kunnen komen in verband met 

hoge energieprijzen? a. Zo ja, hoeveel verenigingen precies? 
Als het om Sportclubs gaat hebben 2 clubs zich gemeld met financiële problemen. Bij deze 
club komen de hoge energiekosten er nu bij. In de Stentor d.d 27 september staat dat 7 van de 
10 verenigingen een vast contract hebben. Dit beeld delen we en horen terug van de 
verenigingen dat ze hoge kosten verwachten na afloop contract (vaak in de loop van 2023).  

2. Zijn er signalen bij gemeente Zwolle bekend van sportclubs of andere verenigingen in 
Zwolle die de komende maanden mogelijk geconfronteerd worden met een grote stijging 
van energiekosten? a. Zo ja, van hoeveel verenigingen komen deze signalen? b. Zo ja, is 
al bekend of leden hier gevolgen van gaan merken, bijvoorbeeld in contributie? 
In accountgesprekken worden de stijging van de energieprijzen wel benoemd als mogelijke 
(toekomstige/op korte termijn) problemen. Omdat de exacte impact vaak nog niet bekend is 
(variabel tarief, variabele prijzen). Kan men het nog niet goed inschatten. Tot nu toe, op 2 
gevallen na, nog geen alarmerende berichten ontvangen. We verwachten die echter wel de 
komende periode. 

3. Ziet de gemeente mogelijkheden om sportclubs en verenigingen te ondersteunen, 
wanneer zij worden geconfronteerd met fors hogere energieprijzen? Er is in de begroting 
van Sport geen vrij beschikbare ruimte om (extra) subsidie te verstrekken. Wel is er een 
regeling ‘Tegemoetkoming energielasten’  in de maak. Deze regeling voorziet in de 
tegemoetkoming van een deel van de extra energiekosten van gesubsidieerde instellingen en 
(sport)verenigingen. Deze regeling zal nog dit najaar aan de gemeenteraad worden 
voorgelegd. Deze regeling is vooruitlopend op een eventuele regeling van het Rijk. Zoals 
aangekondigd in de raadsnota ‘Handelingsperspectief prijsstijgingen in 2022’ werkt het college 
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een regeling uit voor een tegemoetkoming aan maatschappelijke organisaties en verenigingen 
die aantoonbaar kunnen maken dat zij zelf de problemen als gevolg van prijsstijgingen van 
energie niet op kunnen vangen. 
De regeling zal complementair zijn aan de maatregelen van het Rijk. Dit vraagt nog enige 
uitwerking aangezien de rijksmaatregelen met betrekking tot de prijsplafonds pas onlangs 
bekend zijn gemaakt en het Rijk nog aan het onderzoeken is welke rol de gemeenten kunnen 
spelen in de ondersteuning van het maatschappelijk vastgoed en zal de dit voor 1 november 
bekend maken. 

4. Wordt er vanuit de gemeente verduurzaming bij (sport)verenigingen gestimuleerd? a. Zo 
ja, hoe ziet dit er concreet uit? b. Kunnen hiervoor middelen beschikbaar worden 
gesteld van bijvoorbeeld de ontvangen provinciale subsidie via actiepakket 
energieweerbaarheid? 
Gezien de gestelde prioriteiten wordt verduurzaming door sportverenigingen beperkt 
gestimuleerd, zoals de pilot energie bij SV Zwolle en bij BeQuick. De regie van deze pilot is in 
handen van de Provincie. De gemeente participeert in het project en stelt kennis en personele 
inzet ter beschikking van dit project. 

5. Volgens het Energiearmoedeplan worden wijkinitiatieven en vrijwilligersorganisaties 
getraind om kwetsbare huishoudens te kunnen helpen in het kiezen van een voordelig 
energiecontract (actiepunt 8). Is er ruimte om naast kwetsbare huishoudens ook 
(sport)verenigingen te helpen? Zo ja, wil het college zich hiervoor inzetten, zodat deze 
ruimte benut kan worden?
Binnen de beschikbare capaciteit is hiervoor geen ruimte in 2022. 
Overigens heeft noch de raad noch het college een energie-armoedeplan vastgesteld waarin u 
naar verwijst. Mocht u verwijzen naar het plan dat twee fracties in het voorjaar van 2022 
hebben opgesteld, dan verwijzen we u naar de informatienota “Op weg naar een Zwols 
isolatieprogramma” die wij op 20 juli aan uw raad hebben overgedragen. 
Er is ook gekeken om vrijwillige energiecoaches in te zetten voor verenigingen. Het staat 
verenigingen vrij om hiermee contact op te nemen. Verschillende bonden (KNVB, KNLTB en 
KNHB) bieden ondersteuning aan voor het verduurzamen van sportparken.  Daarnaast zijn er 
diverse subsidieregelingen, vooral bij het RVO die elke ondernemer, inclusief verenigingen 
kunnen helpen bij verduurzaming. 


